
 

 

  

 

  

Protokół z posiedzenia 

Rady Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

 

Kraków, 12 grudnia 2018r. 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w 

dniu  12 grudnia 2018 r. o godzinie 18:00 w siedzibie TD UJ. 

 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

Członkowie Rady: 

Magdalena Wąsowicz 

Piotr Piszczek 

Szymon Król 

Emil Antipow 

Damian Miszczyński 

Agnieszka Proszewska 

Łukasz Chyla 

Magdalena Cyran 

Amanda Adamska 

 

 

Komisja Rewizyjna: 

Krzysztof Ninard 

 

 

Punkt 1 



 

 

Otwarcie posiedzenia 

 

Magdalena Wąsowicz otworzyła posiedzenie o godzinie 18.10. 

Rada zaakceptowała wybór protokolanta w postaci pracownika biura- Natalii Stręk. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie programu posiedzenia. 

 

Rada jednogłośne zaakceptowała program posiedzenia Rady. 

 

 

Punkt 3 

Zatwierdzenie protokołów z października i listopada 

 

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie zatwierdziła protokoły z października i listopada.  

 

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji ds. Szkół Doktorskich 

 

Prezes Magdalena Wąsowicz: Tak jak wiecie, postanowiłam utworzyć Komisję ds. Szkół Doktorski, 

ze mną jako przewodniczącą. W tym celu ogłosiłam nabór do Komisji, podczas którego zgłosili się 

następujący chętni: 

- Piotr Piszczek 

- Konrad Kulikowski 

- Artur Górecki 

- Tomasz Kołodziej 

- Michał Kański 

- Jan Niemiec 

- Stanisław Szufa 

 

Na spotkaniach komisji zajmujemy się tematem szkół doktorskich. Na pierwszym posiedzeniu 

podsumowaliśmy to co do tej pory udało się już ustalić. Debatowaliśmy nad zmianami, które 

niebawem zostaną wprowadzone. Na drugim spotkaniu, które odbyło się w ubiegły poniedziałek, 

podjęliśmy się rozmowy nad problematyką związaną z procesem rekrutacji oraz wyboru promotora 

na nowych zasadach. 



 

 

 

Agnieszka Proszewska: A czy macie jakieś instrumenty, aby realnie móc wpłynąć na zasady i 

regulamin, który obecnie jest przygotowywany? 

 

18.17- Wchodzi Amanda Adamska 

 

Magdalena Wąsowicz: W związku z tym, że jestem członkiem Uniwersyteckiego zespołu ds szkol 

doktorski, to jestem na bieżąco ze wszystkimi ustaleniami. Dodatkowo też biorę aktywny udział w 

konsultacjach na temat szkół doktorskich. Zatem zarówno jest przepływ informacji jak i możliwość 

wpływania na treść nowych zasad w szkołach doktorskich.  

 

Agnieszka Proszewska: Obawiam się właśnie składu tej komisji, która tworzy ten regulamin. Ze 

względu na to, że te same osoby zajmują się tworzeniem regulaminu do Jagiellonian 

Interdisciplinary PhD Programme, który do tej pory nie istnieje. 

 

18.20 - Wchodzi Łukasz Chyla  

 

Magdalena Wąsowicz: Uważam, że warto powołać komisję, która będzie zajmowała się wyłącznie 

kwestiami dotyczącymi Szkół Doktorskich. To ułatwi prace Rady, ponieważ lepiej utworzyć komisję 

z ludzi zainteresowanych tą ustawą, którzy chcą działać w tej sprawie, niż na każdej Radzie 

rozmawiać na temat szkół doktorskich. Przedłuża to znacząco nasze posiedzenia a nadal nie 

wynikają z tego wiążące postanowienia. Komisja będzie miała możliwość omówić i ustalić 

konkretne kwestie. Rada na podstawie tych ustaleń będzie wydawać oficjalne opinie.  

 

Prezes zarządziła głosowaniem nad utworzeniem Komisji ds. Szkół Doktorskim w wyżej 

wymienionym składzie. 

Utworzenie Komisji ds. Szkół Doktorskich zostało jednomyślnie przegłosowane.  

 

 

Punkt 5 

Przedstawicielka doktorantów w Instytucie Nauk o Środowisku 



 

 

 

 W związku z tym, że już dwukrotnie nie udało wybrać się przedstawiciela doktorantów 

podczas wyborów do Rady Instytutu Nauk o Środowisku, doktoranci z tego instytutu zwrócili się 

do Rady z prośbą o powołanie przedstawiciela do Rady Instytutu w trybie nadzwyczajnym. Przy 

okazji zarekomendowali na to stanowisko mgr Monikę Opałek. 

Do komisji skrutacyjnej zostali jednogłośnie wybrani: 

- Krzysztof Ninard 

- Szymon Król 

- Amanda Adamska 

Komisja wydała i zebrała 9 kart do głosowania 

7 głosów na TAK 

2 głosy nieważne 

 

Punkt 6 

Nowy członek Komisji ds. Pomocy Materialnej 

 

Magdalena Wąsowicz: Sprawa została zgłoszona przez przewodniczącego Komisji Pawła 

Winiarskiego. Doktoranta Anna Wójtowicz wykazała inicjatywę i zdobyła aprobatę 

przewodniczącego Pawła Winiarskiego, który rekomenduje ją na to stanowisko.  

Prezes zarządziła głosowanie nad akceptacją członkostwa Anny Wójtowicz 

Komisja Skrutacyjna wydała i zebrała 9 kart do głosowania 

7 głosów na TAK 

1 głos nieważny 

 

Punkt 7 

Powołanie Komisji Dyscyplinarnej dla Doktorantów i Odwoławczej Komisji 

Dyscyplinarnej dla doktorantów 

 

Magdalena Wąsowicz: Okazało się, że zarówno komisja dyscyplinarna jak i komisja odwoławcza 

mają jedynie dwuletnią kadencję. Zatem osobom, które wcześniej zasiadały w komisjach kadencja 

wygasła wraz z rozpoczęciem roku akademickiego 2018/2019.  



 

 

 

W przypadku Komisji Dyscyplinarnej dla Doktorantów zgłosili się: 

- Szymon Król 

- Natalia Stręk 

- Paweł Kupis 

- Agnieszka Proszewska 

 

Po zaprezentowaniu kandydatów nastąpiło głosowanie. 

Komisja Skrutacyjna wydała i zebrała 9 kart do głosowania 

Szymon Król 9 głosów na TAK 

Natalia Stręk 9 głosów na TAK 

Paweł Kupis 9 głosów na TAK 

Agnieszka Proszewska 9 głosów na TAK 

 

Natomiast do Odwoławczej Komisji Dyscyplinarnej zgłosili się: 

- Stanisław Szufa 

- Emil Antipow 

- Damian Miszczyński 

- Nadia Gubernat 

 

Po zaprezentowaniu kandydatów nastąpiło głosowanie. 

Komisja Skrutacyjna wydała i zebrała 9 kart do głosowania 

Stanisław Szufa 9 głosów na TAK 

Emil Antipow 9 głosów na TAK 

Damian Miszczyński 9 głosów na TAK 

Nadia Gubernat 9 głosów na TAK 

 

 

 

Punkt 8 

Zwołanie Nadzwyczajnego Walnego Zgromadzenia 



 

 

 

Magdalena Wąsowicz: Jedna z osób, które została wybrana do Komisji Rewizyjnej, zanim obejmie 

mandat chce z niego zrezygnować. Doktorantka dopiero po wyborach zorientowała się, że nie 

można być zarówno członkiem komisji, które działają w ramach Towarzystwa Doktorantów UJ jak 

i członkiem Komisji Rewizyjnej, która sprawuję funkcję kontrolną i powinna być niezależna i nie 

powiązana z innymi stanowiskami. Doktorantka nie chce zrezygnować z działalności w Zeszytach 

Naukowych, więc zdecydowała, że rezygnuje z Komisji Rewizyjnej.  

Zatem należy zwołać Walne Zgromadzenie w trybie nadzwyczajnym, aby uzupełnić wakat w 

Komisji Rewizyjnej. Niestety ze względu na związaną z tym procedurę obawiam się, że nie uda nam 

się tego dokonać jeszcze w tym roku kalendarzowym. Dlatego jest to sprawa, którą będzie musiała 

się zająć nowa Rada.  

 

Punkt 9 

Zatwierdzenie listy najlepszych absolwentów studiów doktoranckich 

 

Natalia Stręk: Sprawa została przekazana przez pracowników Działu Spraw Studenckich. Chodzi 

o to, że do końca grudnia doktoranci, którzy pobrali kredyt studenckich, a należą do grupy 

najlepszych absolwentów studiów doktoranckich swojego wydziału, mogą starać się o umorzenie 

do 50% wartości kredytu. W tym celu przez pracownika UJ została utworzona lista najlepszych 

absolwentów, która musi być zatwierdzona przez Radę.  

Komisja Skrutacyjna wydała i zebrała 9 kart do głosowania 

9 głosów na TAK 

 

Lista została zaakceptowana. 

 

Punkt 10 

Zatwierdzenie wyników Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów 

 

Agnieszka Batko: Mieliśmy zaskakująco skromną edycję. W porównaniu do ubiegłego roku kwota 

prawie jest dwa razy mniejsza. To była też edycja zwiększona o publikacje, było ich dużo. Nie 

przyznaliśmy jedynie jednego dofinansowania na publikację. Ale myślę ze można się odwoływać w 



 

 

tej sytuacji. Od zmiany regulaminy od razu też wybieraliśmy wydawnictwa. Przed Radą przesłałam 

wam  zestawienia ile wydamy na konkretne kategorie. Parę wniosków także odrzuciliśmy. 

Przeważnie było to spowodowane, że konferencje nie były organizowane przez ośrodki naukowe, 

ale komercyjne takie jak „Tygiel”. W przypadku wyjazdów na konferencje zagraniczne 

odrzuciliśmy wniosek, ze względu na to że nie mogliśmy dotrzeć do potrzebnych informacji 

dotyczących naukowego komitetu organizacyjnego, ponieważ podane dane były w języku 

hebrajskim. Ale tak jak mówiłam wcześniej, jeśli doktorantka będzie się chciała odwołać i uzupełni 

potrzebne dane myślę, że rozpatrzymy to pozytywnie.  

Rada jednogłośnie zaakceptowała wyniki Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów 

w edycji 1/2019. 

 

 

Punkt 11 

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Piotr Piszczek: Nie został jeszcze uchwalony nowy statut KRD. 28 grudnia będzie jeszcze zjazd. I 

każdy może się z was zastanowić nad możliwością rozwiązania przeliczania liczby głosów 

posiadanych przez dany uniwersytet. Bo przedtem było tak, że każdy uniwersytet miał jeden glos, 

oczywiście dla UJ to jest niekorzystne rozwiązanie, skoro mamy najwięcej doktorantów. Dlatego 

warto byłoby zaproponować inny sposób przeliczania głosów.  

Kolejna rzecz, ostatnio byłem na spotkaniu KPD. Samo porozumienie przedtem zajmowało się 

organizacją balu doktoranta. W tym roku prosili nas o dofinansowanie tego wydarzenia, ale w 

związku z zamieszaniem jakie wynikło z wypłatą stypendium, nie podjęliśmy żadnych działań w tej 

sprawie. Pomimo tego, że nie dofinansujemy Balu, to jesteśmy traktowani jako 

współorganizatorzy, a nasi rektorzy są oficjalnie zaproszeni na wydarzenie 

 

 

Punkt 12 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

O 19.03 prezes Magdalena Wąsowicz zamyka posiedzenie.   


